



Council of Europe

Note
to Editors NEWS

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : pressunit@coe.int

Strasbourg poster campaign

Strasbourg, 12.12.2008 - To draw attention to the Council of Europe's new anti-discrimination campaign: "Speak out against discrimination" and in the run-up to the end-of-year holidays, there will be more than 125 campaign posters displayed throughout Strasbourg, France. [Please click here to see the map of billboard locations.](#)

The anti-discrimination campaign is working with and through the media to raise awareness of the protection mechanisms available in Europe to victims of discrimination.

[Website "Speak out against discrimination"](#)

Campagne d'affichage à Strasbourg

Strasbourg, 12.12.2008 - Afin d'attirer l'attention sur la nouvelle campagne de lutte contre la discrimination du Conseil de l'Europe, intitulée « Dites non à la discrimination », et dans la perspective des congés de fin d'année, plus de 125 affiches seront posées dans la ville de Strasbourg. [Cliquez ici pour visualiser le plan signalant les différents lieux d'affichage.](#)

La campagne de lutte contre la discrimination est menée en coopération avec les médias. Elle vise à sensibiliser la population aux mécanismes de protection européens auxquels peuvent faire appel les personnes victimes de discrimination.

[Site web "Dites non à la discrimination"](#) (anglais seulement)

ED227b08